
Formandsmøde i Tunø Festival  
Tid: mandag d. 7. juni 2016 kl. 19:00 
Sted: Folkestedet, lokale 0.3  

Åbning ved formanden 

Velkommen til det sidste møde inden festivalen. Det er meldt ud i pressen at billetsalget går som 

varmt brød og der derfor er indsat flere færger. Vi er 300 billetter foran sidste år, men der skal også 

sælges mere for at indtjene det forhøjede musikbudget. I skal bruge jeres netværk, Facebook profil mv 

til at promovere festivalen, spare hvor i kan og drikke en masse øl. Det er en intens periode og det er 

vigtigt at i fokuserer på det der er vigtigst for festivalen. I bestyrelsen er der travlhed, stress osv. som 

der også har været det på samme tidspunkt de sidste fire år på.  

Bestyrelsen vil ikke acceptere synlig nedtagning af festivalen før søndag kl. 16. 

For de hold der har en kanal på Walkie talkinerne SKAL der altid være en person på vagt, der bærer en 

walkie og svarer på opkald. 

Valg af mødeleder og referent 

Mødeleder: Helle og efterfølgende Peter  

referent: Anita 

Orientering ved Bestyrelsen 

Vi har solgt mange billetter i sidste uge, også uden at der var plads på færgen, og der er solgt 

nogen stykker igen efter færgerne blev lagt op. 

Medarbejderlister skal være opdateret hurtigst muligt, da vi snart sender færgebilletter ud. 

Gerne i udgangen af uge 24. 

Orientering fra udvalgene 

 Backstage: Fuld fart på, men det går den rette vej og der er styr på det hele inden festivalen. 

P‐mad: Alt er afleveret og der er styr på det. 

Bar: Stack cup er besluttet på dagens bestyrelsesmøde, så der bliver noget håndtering der skal 

organiseres. Spritleverandør er gået konkurs, så der er en ny udfordring. Spørgsmål til hvor 

rengørringsartikler bestilles. Det gør de hos Jannie.  



Brunch: Gulv er på plads til det nye, lille telt. Ting der skal afleveres og med en bil aftales med Kurt. 

Detaljer omkring BC vognen og hvornår den sejles frem og tilbage aftales mellem madholdene og 

Jannie. 

Børn: Ikke til stede 

Camping: Holdet er på plads. Lars Junker er tovholder på opmåling og får hjælp af to lokale Tunboer. 

Der er købt vejskilte i metal. De vil gerne have en liste over hvem der har købt hvilke telte. Forslag om 

at det skrives på hjemmesiden at det er en god ide at have kontanter med til øen, hvis man kommer 

før tirsdag, hvor dankortautomaten formodentlig sættes op. PR udvalget tager imod forslaget. 

Check‐in: Har helt styr på det. Får teltet sat op som de plejer. 

Check point tunø: Ikke til stede. Alt kører og ellers kan Tom kontaktes på mail eller telefon. 

Depot: Mange spørgsmål til de nye systemer, Stack cup og tablets. Bar, Depot og Info holder møde 

efterfølgende. Flere spørgsmål omkring håndtering af rengøringsartikler, der efterfølgende tages af 

Jannie. 

El: Der er styr på det. 

Festivalinfo: Der har været møde omkring tablet systemet og der kommer fem personer fra 

leverandøren, der er til stede under festivalen. Har brug for et sted hvor man kan sidde i ro og vil gerne 

låne Ølykkecenteret. Det koordineres med Christine fra lægeholdet. Der sendes manualer ud til de 

hold der skal have tablets, og holdes et møde om systemet. Tablet leverandøren kommer med en 

trailer, som de gerne vil have med ind på pladsen. Målene på traileren sendes til Jacob, der undersøger 

om der er plads til den. De har spurgt om der kan laves strøm til den. Elholdet bekræfter at det kan de 

godt. De vil desuden gerne have en walkie med egen kanal til tablet medarbejderne, så de hurtigt kan 

rykke ud til problemer. Det aftales nærmere med tele. Kathrine opbevarer en del nøgler, der sidste år 

var svære at finde rundt i. Der bliver i år lavet labels på nøglerne, men det kræver at de udvalg der har 

nøgler opbevaret i Festival Info giver dem besked om hvilke nøgler det drejer sig om og hvad de hører 

til. 

Havn: Vi er klar og der er fuld besætning. 

Læge: Aase er ikke til stede, men der er styr på det hele. 

Hegn: Ikke til stede, der er styr på det hele. 



Merchandise: Ikke til stede. Medarbejder T‐shirts og øvrige varer er bestilt. Der er lavet en særlig 

jubilæumskop, der også sælges i Merchandise i år. 

Plads: Der er styr på det og der er kommet flere medarbejdere. 

PR: Første udkast til programmet er klar, og der laves en masse jubilæumsaktiviteter. 

Pølsevogn: Mangler kun at bestille madpakker, og der kommer måske en enkelt medarbejder mere på 

listen. Har brug for mere strøm i pølsevognen. Tages efterfølgende op med elholdet. 

Rengørring: Renosyd har leveret gratis skraldespande til festivalen. Der skal aftales nærmere med 

transportholdet omkring tømning af skraldespandende. Rengørringsholdet leverer sorte affaldssække 

til alle udvalg. De kan afhentes hos rengørringsholdet under festivalen. 

Sponsor: Ikke så meget nyt siden sidst, men ligger lige på budgettet med både indtægter og udgifter. 

Sanitet: Ikke til stede 

Skolemad: Der var styr på det, men er kommet lidt nyt der lige skal afklares. Det skal nok komme på 

plads også. 

Mågen: Ikke til stede. Heidi fra P‐mad har fået styr på transport af gas‐manden til og fra øen. 

Transport – Ikke til stede. 

Tele – Ikke til stede. 

Tuma – Ikke til stede. 

Ungdomsudvalg – Ikke til stede. 

Økonomi – Udvalget er en form for intern revision. Henstiller alle til at de gældende procedurer følges 

og man er så omhyggelig som muligt med at registrere alle behandlinger af varer og pengestrømme. 

Efterfølgende vil der blive fulgt op på årets festival og analyseret på det økonomiske resultat. 

Orientering fra vores associerede 

Sikkerhed: Alt vi selv er herre over er gået godt. 3. marts var der møde med brandvæsenet omkring 

beredskabsplan og det har givet udfordringer fordi det er overdraget til en ny, der ikke kender os. Der 

er udarbejdet et nyt værk, der hedder Arbejdsmiljø og Sikkerhed. Før torsdag er festivalpladsen en 



byggeplads. De udvalg der er i risikozonen opfordres til at tage sikkerhedsudstyr med. Man kan kun 

komme ind af den store indgang ved Festivalinfo mens det er byggeplads. Der laves stier med 

minebånd til de områder, hvor flest skal arbejde. Planen indeholder en skabelon der skal udfyldes hver 

gang nogen er kommet til skade under festivalen. De samles efterfølgende sammen, så der kan laves 

en opfølgning. Ulriks telefonnummer og mail står i kompendiet om arbejdsmiljø og sikkerhed der 

sendes ud snarest. Kan man ikke finde svar på sine spørgsmål i kompendiet, er man velkommen til at 

kontakte Ulrik. 

Eventuelt 

Der er for mange udvalg, der ikke er til stede i dag. Det skal der strammes op på fremover. 

Kan man ikke selv komme skal man sende en stedfortræder. Nogen formænd har regnet med 

at kunne snakke med andre udvalg på aftenens skurvognsmøder, og når de ikke er til stede 

giver det ekstra arbejde med efterfølgende at kontakte de udvalg man ville have snakket med. 

Der er flere udvalg der har ting oplagret hos Kamilla Olesen på Tunø. Udvalgene opfordres til 

selv at hente sine ting fra hendes garage før festivalen og at efterlade stedet i pæn stand. 

Der er lidt tvivl om tiderne for formandsmøder under festivalen. Der er møder på følgende 

tidspunkter: 

Tirsdag d. 28. juni kl. 10.15 

Fredag d. 1. juli kl. 11.00 

Lørdag d. 2. juli kl. 11.00 

Søndag d. 3. juli kl. 11.00 

Skurvognsmøder på tværs af udvalgene 


